
Željko Račić 

Mašinski inženjer 

Na TOM:Belgrade Mejkaton sam se prijavio jer volim izazove.         Iskreno, u početku nisam ni bio 

siguran šta se tu konkretno radi, a bilo mi je bitno da mogu nešto da pravim.🛠 Međutim, već na 

prvom sastanku sa timom i prezentovanju zadataka shvatio sam da to nije običan Mejkaton. 

Šta generalno možete da očekujete od TOM-a? 

Prvo, očekujte da ćete upoznati divne ljude, kako mejkere, tako i poznavaoce potreba (naravno i 

organizatore). Očekujte da će zadatak koji treba da rešite biti izazovniji nego na prvi pogled i za 

kraj, očekujte lepu atmosferu tokom rešavanja tih zadataka, kao i ogromnu satisfakciju kada ih 

završite.  

Mada, ovaj Mejkaton se ne završava posle 3 dana. Nasuprot, on traje sve dok ne završiš svoj 

zadatak, koliko god on bio komplikovan. Traje sve dok imaš ideja za unapređivanje, traje sve dok 

imaš volje da radiš i pomažeš drugim ljudima.      

Na kraju bih pozvao sve mejkere koji su veliki entuzijasti i rad shvataju kao zabavu, kao i sve 

poznavaoce potreba koji bi nas rado uputili u probleme osoba s invaliditetom i predočili neke 

izazove koje mi teško predviđamo, da se pridruže TOM:Belgrade zajednici." 

 

Nevenka Ivković 

Tehničar za asistivnu tehnologiju (AT) 

 

„Zovem se Nevena Ivković. Radim u ŠOSO “Milan Petrović” u Novom Sadu kao nastavnik 

praktične nastave i tehničar za asistivnu tehnologiju (AT).  

Sad šta radi taj famozni tehničar za AT? Deo je tima za procenu potrebe za asistivnu tehnogiju 

čiji zadatak je da pronađe odgovarajući uređaj ili sredstvo koje će korisniku omogućiti da sa što 

manje napora obavi određeni zadatak.      

Na mejkaton sam se prijavila da bih dala svoj doprinos globalnom TOM cilju da se pronadje 

pristupačno rešenje za probleme koje postojeći proizvodi na tržištu ne zadovoljavaju. Mislim da 

na TOM:Beglrade treba da se jave ljudi sa znanjem, iskustvom, ali pre svega vizijom 

(empatijom), kako bismo zajedno učinili svet boljim.         

Samo učestvovanje na prošlogodišnjem događaju za mene predstavlja ponos, sreću, radost. Sva 

ta pozitivna osećanja bila su još izrazitija zahvaljujući ekipi divnih ljudi sa kojima sam radila i jer 

smo znali da svojim znanjem i umećem pomažemo u rešavanju konkretnih problema." 



 


